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Hodnocení diplomové práce

    Předložená studie splňuje požadavky kladené na diplomovou práci. 
Studentka jasně vymezila a následně i naplnila stanovené cíle, obsah 
studie je v souladu s tématem diplomové práce, má logickou strukturu.
Vhodně je zpracována teoretická část, empirická část včetně doporučení i 
závěrečná diskuse. Kladně hodnotím také formální stránku zpracování, 
adekvátní práci s literaturou, informacemi z analýz a rozhovorů. 

    Z práce je zřejmý hluboký zájem autorky o problematiku care farming, 
který je podložen studiem a zpracováním řady aktuálních dostupných 
materiálů. Velice cenné jsou tříměsíční osobní zkušenosti studentky na 
farmě ve Velké Británii, rovněž aktivní získávání zkušeností z jiných farem 
a organizací a jejich konfrontace. Pozitivně hodnotím obsah kapitoly 3.3. 
Seznam doporučení pro poskytovatele care farming v České republice. 

K práci nemám připomínek, doporučuji ji k obhajobě.



Klasifikace diplomové práce:   výborně

Otázky

Prosím o zodpovězení následujících otázek. 

1. Na straně 68 uvádíte: „Informanti vnímají podle své zkušenosti 
zapojení klientů jako faktor zpomalení produkce, který by si 
zemědělci nemohli dovolit...“    
Za jakých podmínek zemědělci v ČR budou vnímat care farming jako 
přínosný? 

2. Str. 88. Majitel farmy Highfields poskytuje službu mladým lidem, je 
hrdý na to, že je finančně soběstačný.                            
Co byste dle jeho vzoru doporučila českým organizacím? S jakými 
překážkami se mohou české organizace při realizaci Vašich 
doporučení potýkat?

3. Na straně 101 uvádíte, že dlouhodobým cílem Asociace soukromých 
zemědělců ČR je sledování ekonomické nezávislosti venkova a jeho 
rozvoj na základě rozvoje multifunkčního zemědělství.                  
Jaké významné projekty pro podporu venkova asociace již 
realizovala? Jaké projekty probíhají? Jaké připravuje? 

    

Děkuji. 

  

V Praze dne   31.5. 2009   

  Podaná Michaela v.r.
               




